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Abstract (en)
[origin: WO2015185484A1] The invention relates to a device (1) for lubricating an antifriction bearing (3) of an electric motor (4), comprising an oil
reservoir (6) which can be arranged on the electric motor and includes an oil pan (7), and comprising an oil delivery ring (9) or oil delivery disk which
directly or indirectly moves along on a shaft (5) of the electric motor (4), runs through the oil pan (7), and allows oil to be transported from the oil pan
into a lubrication chamber (14) located around the shaft (5) and adjacent to the antifriction bearing (3) when the shaft (5) rotates.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zum Schmieren eines Wälzlagers (3) eines Elektromotors (4), umfassend eine am Elektromotor (4)
anordbare Ölvorratskammer (6) mit einem Ölsumpf (7) und einen auf einer Welle (5) des Elektromotors (4) direkt oder indirekt mitlaufenden und
durch den Ölsumpf (7) laufenden Ölförderring (9) oder eine Ölförderscheibe, mit dem oder der bei Rotation der Welle (5) Öl aus dem Ölsumpf in
einen um die Welle (5) und benachbart zum Wälzlager (3) angeordneten Schmierraum (14) transportierbar ist.
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